
MENJADOR ESCOLAR MUNICIPAL 
 
Sr. Alcalde: 
 

Pareix ser que el desitjat i benvolgut  menjador escolar municipal va en camí. Ens pareix molt  
bé que es cree aquest servei en el poble, ja que és molt necessari i ens alegrem de que vaja avant.  
Esperem que tot es solucione i prompte es puga gaudir d’aquest servei. Però, per altra banda, veiem 
en el procediment administratiu de creació algun fet que ens pareix, al menys, sorprenent: si revisem 
la cronologia del procés administratiu , algun aspecte no és molt comprensible i fent un repàs, 
podem veure els següents fets: 
 

Divendres 8 de setembre vostè va fer una reunió en la que va informar de diferents aspectes 
relatius a la creació del menjador i  es va comprometre a contractar a un monitor/a per tenir cura 
dels alumnes que volgueren gaudir del servei. Es suposa que per adquirir aquest compromís, vostè 
havia estudiat abans el pressupost i el temps necessari per fer aquesta gestió.  
 

Dilluns 11 de setembre, molt diligentment, va informar que pròximament es convocaria una 
plaça de monitor de menjador per a que donara temps a contractar al  monitor/a. Al dia següent, dia 
12, hi ha una persona, al menys, que presenta la documentació necessària per a aquesta 
convocatòria. I al dia següent,  dimecres 13, tal vegada preocupats per si hi hauria pocs candidats a 
monitors, des de l’ajuntament van cridar per telèfon a vàries persones, per preguntar si alguna 
d’elles voldria ocupar este plaça. 

 Està bé ampliar el ventall de gent proposada per tenir més gent a la que elegir. El que no 
entenem és que de repent, menys d’una setmana després, el dimarts següent,  van cridar  des de 
l’ajuntament  a la gent que havia presentat la documentació per a ocupar aquesta plaça donant la 
següent informació: 

 
“La monitora serà un treballador de l’ajuntament ja que no hi ha temps ni diners per fer 

aquesta contractació”. 
 
 En uns dies i després de tot  l’interès  mostrat,  han desaparegut el temps i els diners per la 
contractació de la monitora. Però encara hi ha més, vam estar veient l’expedient del menjador i no 
hem trobat la sol·licitud per ser monitor de cap persona i tampoc cap entrada per correspondència. 
Vist açò hem anat a secretaria per veure les raons d’aquest fet i ens han dit que la convocatòria sols 
era un sondeig.  

Així, tot i el compromís inicial de contractar una monitora, cridar per telèfon  a gent per si 
volien ser monitores i totes les gestions fetes , resulta al final que no hi ha temps ni diners i, a més a 
més, sols era per fer un sondeig. 
  
 La pregunta que li fem és la següent: Quina ha segut la raó que ha motivat aquest canvi tan rebentí? 
 


